Volume 2 Number 6 December 2019



NEWSLINK

Chinese Baptist Fellowship of the United States and Canada

www.cbfusacanada.org Box 1393, Monterey Park, CA. 91754, USA 10 Waterbridge Lane, Markham, Ontario L3R 8W9, CANADA

The Triennial Transworld Chinese Baptist Mission Conference

The 9th Transworld Chinese Baptist Mission Conference was held in Penang, Malaysia, October 29th to November 1 2019 at the Bayview Beach Hotel and Resort. More than 500 people from 20 countries participated. They included missionaries, national conventions leadership and mission sending agencies, pastors, seminarians and those interest-



ed in exploring missions as a lifetime vocation. There were 16 from the US and 22 from Canada. The theme of the Conference was "Thy Kingdom Come, We move as One" which once again affirmed the objective of the gathering of Chinese Baptists worldwide once every three years: To unite Chinese Baptist Conventions, churches

and missions organizations from all parts of the world to further enhance missionary work, believing it is only through unity in the body of Christ that we can fulfill the responsibility of world evangelization.



Participants at the TWCBM Conference in Penang, Malaysia

Participants were challenged to bring the Gospel not only to the Chinese diaspora but to engage in cross cultural missions in Europe, and in Central and West Asia. During the Plenary Sessions, we heard reports of missionary work in Mongolia, Cambodia and Europe and among various people groups. Thirteen Workshops were offered and included "The Call and Challenge to Missions in Europe", "Missions Partnership in the Arab World", and "How to Grow Your Church into a Healthy



Mission Sending Church", among others. About a hundred responded to God's call to missions.

During the Conference, we witnessed the constitution of the Myanmar Chinese Baptist Convention and welcomed it as a member of the Transworld Chinese Baptist Mission. The Conference concluded with the adoption of several action plans, among which was for Chi-

nese Baptist Conventions and Chinese Baptist Theological seminaries around the world to work together in establishing a consortium of



The Myanmar Chinese Baptist Convention was formally constituted and welcomed

Chinese Baptist Mission Training Centers to train and equip more missionaries.

Macau will host the next Conference in July of 2022.



Worship Team



Convention of Hong Kong Baptist Churches leaders and missionaries



US and Canadian participants



Canadian pastors and missionaries

Youth Summer Mission Project 2019

Two hundred and seventy-three missionaries from 13 Chinese Baptist churches from all over the US gathered in Arizona July 5-13, 2019 to minister in the Navajo, White Mountains Apache and the San Carlos Apache Reservations. They conducted Vacation Bible Schools for children and youths, sports camps for youths, Bible Studies and cooking classes for



adults, work projects, personal evangelism and door to door visitation. This year, they reached out to over a thousand children and more than one hundred adults in the 8 Southern Baptist churches there.

The YSMP began in 1992 when pastors from the MBCLA, First Chinese Phoenix and Tucson Chinese led a group of 33 missionaries to work together, to serve Native Americans in Whiteriver and Winslow. They were enthusiastically received

by the Tribal Leaders. Over the years, the YSMP has become a key element in some churches for missions education and experience. As such, more than 5,000 missionaries from more than 30



churches have served as missionaries. They have brought the



Gospel and the love of God to countless children, youth and adults in the Apache and Navajo communities in Arizona. For some of the missionaries themselves, YSMP was the "Burning Bush" experience where they responded to God's call to the vocational ministry.

However, it is now setting its sights on not only reaching the Native Americans in Arizona but on reaching the world for Christ as well, especially in South Asia which is



home to 1.7 billion people and 2,289 different people groups. Of these, 451 are Unreached and Unengaged People Groups (UUPGs) with few or no Christian witness among them.

Preparations for the 2020 YSMP have already begun. The dates for next year are July 10-18, 2020. Prayer Walk is slotted for late February or early March. Registration Packages will be sent out to churches in April or May. You may email Rev. Joe Chan at azysmp@gmail.com for more details.

If you are interested in exploring and participating in mission opportunities in East and South Asia, our partner, the International Mission Board, has year-round openings for college students to serve. For more information, please contact Rev. Joe Chan at azysmp@gmail.com as well.



21st Biennial Conference

September 29—October 1, 2020

Crosspoint Church of Silicon Valley
Milpitas, California

Keynote Speaker:

Dr. David Allen

Dr. Allen is the Dean of the School of Preaching and holds the George W. Truett Chair of Pastoral Ministry at Southwestern Baptist Theological Seminary in Fort Worth, Texas. He will use the Text-Driven Preaching approach to help us preach and teach from the Book of Hebrews.

Visit www.cbfusacanada.org for more information

美加簡訊 NEWSLINK

Volume 2 Number 6 December 2019



Chinese Baptist Fellowship of the United States and Canada

www.cbfusacanada.org Box 1393, Monterey Park, CA. 91754, USA 10 Waterbridge Lane, Markham, Ontario L3R 8W9, CANADA

全球華人浸信會宣教大會

第九屆全球華人浸信會宣教大會於 2019 年 10 月 29 日至 11 月 1 日在馬來西亞檳城灣景海灘度假村 (Bayview Beach Hotel and Resort)舉行。 來自 20 個國家/地區的 500 多人參加了這會議。參加者包括宣



教士, 各華人浸聯會及差會領袖,教牧同工,神學生及有興趣參與宣教的弟兄姊妹。來自美國有 16 人;加拿大 22 人。大會的主題是「天國夢齊行動」,這再次確認了每三年一次在曾界範圍內舉行華人浸信會下,一次在會的目標:聯繫世界各地區華人浸信會聯會

及教會差傳事工的宣教聯絡網,以促進浸信會對差 傳事工的支持,並在主裡合一,完成普世宣教的責 任。



在會議中,參加者被鼓勵,不僅要把福音帶到中華兒女當中,而且要在歐洲,中亞和西亞進行跨文化宣教。 在大會會議上,我們聽到了蒙古,柬埔寨和歐洲以及各個民族之間宣教工作的報導。 為要讓參加者更認識宣教的動



向,大會提 供了十三個 工作坊。題 目包括「歐 洲宣教的呼 聲與挑

戰」,「阿

拉伯世界的宣教夥伴」,「如何培育健康差傳的教會」,等等。在最后一晚的聚會,約有百位參加者獻身回應神的呼召。

大會中,我們見證「緬甸華人浸信會聯會」的 創立及歡迎他們加入「全華浸宣」成為會員。 大會在會后拟定行動方案,其中一項大會决定 成立「全球華人浸信會宣教培訓中心」。目的

是要與各地的華人浸信會聯的華人浸信會所辦的神學院 一起合作來開設宣教培訓課程。



緬甸華人浸信會聯會團隊

下一屆會議將於 2022 年 7 月在澳門舉行。



大會敬拜小組



香港浸聯會差會



美國及加拿大參加者



加拿大團隊及宣教士

青年暑期宣教

來自美國各地的 13 間華人浸信會的 273 名宣教士於 2019 年 7 月 5 日至 13 日聚集在亞利桑那州,納瓦霍(Navajo)族,白山和聖洛斯區阿帕奇



(Apache) 族保留地中服侍進行了 2019年度「青年暑期宣教」。他們為兒童和少年人開設了假期聖經學校,為青年人開設了運動營,為成人開設了聖經班和東京

烹飪班, 又開展了

小型裝修工作,作個人傳福音和家訪。 今年,他們與那裡的 8 間美南浸信教會接觸了 1000 多名兒童和 100 多名成人。

「青年暑期宣教」 (YSMP)始於1992年, 當時洛杉磯國語浸信會,鳳凰城第一華人浸 信會和祖筍華人浸信



會的牧師帶領 33 名宣教士一起工作,為白河 (Whiteriver) 和溫斯洛 (Winslow) 的美洲原住民服 侍。 他們受到部落領袖熱情的歡迎。多年來,YSMP 已成為一些教會的宣教教育和體驗的關鍵



部分。 歷年來共 30 多 間教會及 5,000 多名基 督徒參與這事工。他們 將福音和上帝的愛帶 給了亞利桑那州阿帕 奇和納瓦霍族人社區 的無數兒童,青年和成

年人。對於某些宣教士來說,YSMP 是他們「荊棘 叢裡的火燄」中的經歷, 在那裏回應了上帝對他 們全時間傳道的呼召。

但是,這事工現在不僅專注於亞利桑那州的美洲原住民,也努力向普世傳福音,尤其是南亞。在那裡有 17 億人口和 2289 個不同的人群。其中,有451 個是未有人向他們傳福音和接觸的群體,

在他們當中只有很少,甚或沒有基督徒存在的 地區。

2020 年 YSMP 的 準備工作已經開始。明年的日期 是 2020 年 7 月 10 日至 18 日。



「祈禱步行」的日期為 2 月下旬或 3 月初。註冊資料將在 4 月或 5 月送到教會。您可以直接電郵 azysmp@gmail.com 聯絡 Joe Chan 牧師,以取得更詳細的信息。



如您有興趣探索和參 與東亞和南亞的宣教 機會,我們的合作夥 伴,美南浸信會聯會 國外傳道部 為有心 服侍的大學生提供全

年侍奉的機會。有關更多信息,請直接電郵azysmp@gmail.com與 Joe Chan 牧師聯繫。

第二十一屆雙年會

日期:

2020年9月29日至10月1日

地點:

加州矽谷匯點教會

主題講員:

David Allen 博士

David Allen 博士是德州西南浸信會神學院講道 學院的主任,並 George W. Truett 教牧關懷榮譽 教授。 Allen 博士將幫助參加者使用 "文本主 導"方法來傳講和教導希伯來書。

欲知詳情請閱 www.cbfusacanada.org